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5393 Sayıh Belediye Yasasının 20.maddcsi uyarınca HAZİRAN 2025 Olağan Meclis Toplantısı
02.06.2025 tarihinde tek oturum halinde toplanmıştır. 02.06.2025 tarihli Meclis Toplantısına Murat
TURGUTALP katılmamış, geri kalan tüm Belediye Me ctis Üyelerinin hazır bulunduk]arı
görülmüştür.

2025 HAZİRAN OLAĞAN MECLİsi

BİROL ARSLAN: Değerti meclis üyelerimiz, bizleri Kepez Belediyesi sosyal medya hesaplarından ve

televizyonları başında canlı yayında izleyen kıymetli hemşerilerim, Kent Konseyimizin Sayın Başkan ve

Yürütme Kurulu Üyeleri, değerli bürokratlanmız, basırumızın siz güzide temsilcileri, sizleri saygı ile,

sevgi ile selamlıyorum. Haziran ayı meclis toplantımıza hepiniz hoş geldiniz. Mayıs ayınr kısaca bir
değerlendirerek başlamak istiyorum. Mayıs ayında Gazi Mustafa Kema| Atatürk'ün gençliğe armağanı.

bağımsızlığımızın ilk adımı 19 Mayıs Atatürk'ü Anma, Gençlik ve Spor Bayramımızı sabah Atatiirk
anrtına çelenk sunumu ve saygı duruşu, İstiklal Marşı ardından Turhan Mildon kültiir ve sanat

Merkezi'nde sanatçımız Gülen Sevinç'in "ateşle gelen sanat Atatürk" sergi açılrşımızın ardından akşam

halk kafede gnıp midas konseri ve son umut film gösterinimiz ile bayramımızı hep birlikte coşkuyla
kutladık. Buradan Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve silah arkadaşlarına tekar Kepez Belediyesi
Meclisinden saygı ile, rahmet ile, minnet ile, şükran ile anıyorum. Değerli meclis üyeleri Kepez
Belediyesinin de katkılanyla, Çanakkale 3. Gastronomi Festivalini gerçekleştirdik. Festival için komşu
ülke Yunanistan'dan da gelen gruplar vaıdı. Sakız adasından ve Midilli Adası'ndan gelen gruplarla

birlikte bu yıl biraz uluslararası bir gastronomi festivaline dönüştü. Bu festival için de gerçekten İdil
Hanım ve Bahadır Bey büyük emekler harcadılar. Bizlere de düşen yerel yönetimler olarak elbette ki bu

etkinlikleri desteklemekti. Biz de Kepez Belediyesi olarak elimizden geldiğince kendilerine destek

olmaya çalıştık. Hakikaten bölgemizin bir yöresel üriinlerini, marka i,irünlerini bu festivalde sergileme

firsatı oluştu. Damak tatlannı paylaştı tabi ki katılımcılar. Ben özellikle yurt dışından gelen misafirlerin
ikramlarını afiyetle yedik hep beraber. Güzel bir etkinlik oldu. Ben de buradan bu etkinliği gerçekleştiren

Bahadır Bey'e ve İdil Hanım'a da tekraı leşekkiir etmek istiyorum. Mayıs ayı içerisinde Sosyal Güvenlik
Haftasıydı kıymetli hemşerilerim. Ben de meclis üyelerimiz ile birlikte SGK İt Müdürümüzü v9 tüm SGK
personellerini ziyaret ettik. Hepsine birer karanfil hediye ettik ve SGK haftalarını kutladık. Ayrıca
biliyorsunuz mayıs ayl içerisinde Çanakkale Vanhlaı Demeğinin dilzenlediği bir festival vardı, yöresel

festival vardı. Onu da Milletvekilimiz Sayın İsmet GIJNEŞHAN, Sayın Rektöriimüz Prof. Dr. Cüneyt
ERENOĞLU, Tarihi Alan Başkanımız Sayın İsmail KAŞDEMİR, Ticaret O yardımcısı

Sayın Ersin VURAL ve siyasi partilerimizin kıymetli ternsilcileri ile, sivil to
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bu festivalin açılışını gerçekleştirdik ve Van yöresi kültiirü burada kıymetli hemşerilerimiz ile
buluşturduk. O anlamda güzel bir etkinlik oldu. Mayıs ayını bu şekilde geçirdik. Şimdi toplantımızı
açıyorum. 2025 yıl.ı haziran ayı olağan meclis toplantımızı açıyonım. Değerli meclis üyesi arkadaşlarım
mayrs ayr olağan meclis toplantlmıztn konuşma tutanaklan ve meclis kararları kurumsal e-posta

adreslerinize gönderildi. Tutanaklarda maddi hata ya da herhangi bir hata var mı? Eğer yoksa tutanakları

okundu olarak kabul edelim mi? Evet, AKP Grubu kabul edelim, CHP Grubu kabul edelim. O halde
tutanakların, mayıs ayı futanaklarını okundu olarak kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür
ederim. Evet bugün bir arkadaşımız Sayın Murat TURGUTALP mazeret bildirmiş. Bir dilekçesi var.

Arkadaşımızın dilekçesini, mazeretini kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim.

Giindemimize geçiyoruz, gündemimizi okuması için katip üyemiz Sayın Davut YALÇIN'a bırakıyorum.
Buyurun Daıut Bey.

DAVUT YALÇIN :_G(jNDEM :

1. Belediyemiz Meclisinin 02.05.2025 tarih ve 2025147 sayılı kaıarı ile Çalışma Komisyonuna sevk
edilen, Veteriner İşleri Müdürlüğü Görev, Yetki ve Çalışma Yönetmeliğinin görüşülmesi

2. Belediyemiz Meclisinin 02.05.2025 tarih ve 2025153 sayılı karan ile İmar ve Bayındırlık
Komisyonuna sevk edilen, Kepez Beldesi Cumhuriyet Mahallesine bulunan 214 ada,5 parsel
numaralı taşınmaz üzerinde sulh teklifinin görüşülmesi,

3. İçkili yerler bölgesine ek yapılması hususunun görüşülmesi,
4. Belediyemiz Meclisinin 2025 yılı Temmuz ayında yapacağı toplantı tarihinin belirlenmesi

hususunun görüşülmesi,
5. Kapanış.

Arz ederim.

BİRoL ARSLAN: Evet, Davut Bey'e teşekkür ediyorum. Bir önergemiz var, katip üyemiz Sayın Duygu
ÜNAL. Buyurun Duygu Hanım

DUYGU trxaıı ÖNERcE, MECLİS BAŞKANLIĞNA

Belediyemiz Meclisi'nin 26.1|.2024 tarih ve 2024l|15 sayılı karan ile kabul edilen, Belediyemiz
2025 Mali Yılı Gelir Tarifesi'nin Park ve Büçeler Müdtirlüğümüz uhdesinde olan "9.1.c-Ücretsiz defin

sonrasında mezar yerinde yapılacak merıner ve peyzaj çalışması - 5.000,00 TL" maddesinin iptal edilerek

Belediyemiz Gelir Tarifesi'nden kaldınlması hususunun Sayın Meclis Heyetince görüşülerek gerekli

kararın alınmasını arz ve teklif edeim.02.06.2025

BİROL ARSLAN: Evet, önergemizin gündeme alınmasını oylannıza sunuyorum, kabul edenler? Oy
birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Giindemimize geçiyoruz. Gündem bir, Belediyemiz
Meclisinin 02.05.2025 tarih ve 2025147 sayılı karan ile Çalışma Komisyonuna sevk edilen, Veteriner
İşleri Müdürlüğü Görev, Yetki ve Çalışma Yönetmeliğinin görüşülmesi. Evet değerli meclis üyesi
arkadaşlarım daha önceki meclisimizde veteriner işlerinin görev, yetki ve çalışma yönetmeliğinin
hazırlanması için plan ve bütçe komisyonuna göndermiştik, çalışma komisyonumuza göndermiştik.
Komisyonumuz çahştı ve raporunu şimdi komisyon başkanımız Sayın Mehmet YAMAN, buyurun
Mehmet Bey.

MEHMET YAMANı Sayın Başkanım, değerli meclis hepinizi saygı i[e selamlıyorum. Kepez Belediyesi
Veteriner İşleri Müdiirlüğü Görev, Yetki ve Çalışma Yönetmeliği taslağı komisyon ra
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Belediyemiz Meclisinin 02.05.2025 iai,h ve 2025147 sayılı kararı ile Kepez Belediyesi Veteriner İşleri
Müdürlüğü Görev, Yetki ve Çalışma Yönetmeliği yeniden düzenlenmesi için Çahşma Komisyonuna sevk
edilmesi oy birliği ile kabul edilmiştir.

15.05.2025 tarihinde saat 1l:00'de ve 29.05.2025 tarihinde saat 15:00'de belediyemiz toplantı salonunda
toplanan Çalışma Komisyonu, Kepez Belediyesi Veteriner İşleri Müdürlüğü Görev, Yetki ve Çalışma
Yönetmeliği taslağınr inceleyerek gerekli düzenlemeler yapılmış olup, bahse konu ekteki yönetmelik
taslağı komisyon üyelerinin kabul oylan ile, oy birliği ile kabul edildi.29.05.2025. Arz ederim,

BİROL ARSLAN: Evet, teşekkür ederim Mehmet Bey. Komisyondan oy birliği ile geldi. Görüş beyan
etmek isteyen arkadaşım var mı? O halde oylamaya geçiyorum. Gündemimizin birinci maddesi, Veteriner
Işleri Müdürlüğü Görev, Yetki ve Çahşma Yönetmeliğinin, komisyonumuzdan geldiği şekli ile kabulünü
oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Giindemimizin
ikinci maddesi, Belediyemiz Meclisinin 02.05.2025 taih ve 2025153 sayılı karan ile İmar ve Bayındırhk
Komisyonuna sevk edilen, Kepez Beldesi Cumhuriyet Mahallesine bulunan 2l4 ada, 5 parsel numaralı
taşrnmaz üzerinde sulh teklifinin gönişülmesi.

BURÇİN SOYSAL: Başkanım komisyon raporumuzu okuyorum.

KEPEZ BELEDiyo lrncı,isi
iıran xoııisyoNu RApoRu

Meclisten gelen konu görüşülmeden önce komisyon başkanı seçimi yapılmış olup Burçin
SOYSAL İmar ve Bayındırlık Komisyonu başkanı seçilmiştir. Belediyemiz meclisinin 02.05.2025 ianh
ve 2025153 sayılı karan ile İmar ve Bayındırlık Komisyonu'na incelenmek üzere sevk edilen, Av. Namık
ERGİN'in 02.05.2025 tarih ve 163438 kayıt numarah dilekçesine istinaden, Orijin Harita Plan inş. Müş.
Oto. Kir. Turz. İth. Tic. Ve San. Ltd. Şti. adına kayıtlı; Çanakkale İli Merkez İlçesi, Kepez Beldesi,
Cumhuriyet Mahallesinde bulunan 214 ada,5 parsel numaralı taşınmaza yönelik dilekçenin görüşülmesi.
Talep, komisyonumuzca incelenerek aşağıdaki karar alınmıştr.

Söz konusu parsel 04.09.2008 tarih 2008154 sayılı Meclis Kararı ile yapılan plan değişikliği
sonucunda bir kısmı Konut bir kısmı Park alanında kalan parsel üzerinde "Park" alanı kaldırılmıştır.
04.02.2010 larih 2010/26 sayılı Meclis Kararı ile plan bütünlüğü ve yeşil alan dengesinin bozulduğu
geıekçe gösterilerek plan değişikliği ile yeniden "Park ve Konut Alanı" olarak planlandığı gödlmüştür.
Yapılan plan değişikliğine mülkiyet hakkının kullanrlmasına engel teşkil edildiği gerekçesiyle Çanakkale
1.Asliye Hukuk Mahkemesinin 20221834 esas sayıh dosyası ile dava açılmışhr. Söz konusu Av. Namık
ERGİN'in 02.05.2025 tarih ve l63438 kayıt numaıalı dilekçesi ile açılan davanın sulh yolu ile çözülmesi
talep edilmektedir.

Dilekçedeki sulh teklifi şu şekildedir;

"1.18.01.2024 tarih ve 2024/31 sayılı Çanakkale 1. Asliye Hukuk Mahkemesinin kararında yer
alan 4.487.294,00 TL kamulaştırma bedelinin faizlerinden vazgeçmeyi kabul etmeldeyiz.

2. Yargılama gideri olarak hülcınedilen 5,272,15 Tl'ninfoizinden vazgeçmeyi labul etmeheyiz.

3.Kamulaştırma bedeli ve yargılama giderİ toplamı olan 4.492.570,]5 TL'nin 742.570,15
Tl'sinden vazgeçmeyi ve kalan mihar olan 3.750.000,00 Tl'nin 11.07.2025, 11.08.2025 ve 11.09.2025
tarihlerinde olmak üzere 3 (üç) eşit taksitle tal<sit başına 1.250.000,00 TL (birmityoni
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4.Belediyenin aleyhine söz konusu olacaklarla ilgili başlattığımız ÇanaleJale İcra Dairesindeki
2024/1291 1 sayılı icra takibimizden vazgeçmeyi kabul ve taahhüt etmeheyiz.

S.Mahlremece belirlenen 335.745,90 TL vekalel ücretinin yasal faizi ile birlihe bir defada
ö de nme s ini kabul e t me ld eyiz.

Söz konusu sulh teklifi konusunun incelemesi devam ettiğinden, konunun İmar ve Bayındırlık
Komisyonunda kalmastna oy birliği ile karar verilmiştir.

Belediye Meclisine arz olunur. |2.05.2025.

Komisyon Başkanı
BURÇiN SOYSAL

üve
RECEP AYMAZ

üy"
HiLAL MERİç GüR

üve
iBRAHiM YÜKSEL GÖKDENİZ

üy"
CANSU HÜRYAZ ÖZTÜRK

BİROL ARSLAN: Evet imar ve bayındırlık komisyonumuzdan çalışmalan devam ettirmek için
komisyonda kalması için bir görüş gelıniş. Konu ile ilgili görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? O
halde oylamaya geçiyorum arkadaşlar. Gündemimizin ikinci maddesinin imar komisyonunda kalmasını
oylannrza sunuyonım. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkiir ederim. Teşekkür ederim
Burçin Bey. Evet, gündemimizin üçüncü maddesi, içkili yerler bölgesine ek yapılması hususunun
görüşülmesi.

CEM MATARA: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Cem Bey teşekkür ederim, siz aynlmayın lütfen. Şimdi değerli meclis üyeleri, değerli
kamuoyu Hamidiye Mahallesinden dönem dönem Fatih Caddesindeki o işletmelerden alkol satılabilme ile
ilgili dilekçeler geliyor. Tabi bunun karar mercii biz değiliz. Biz de vatandaşın talebini üst yaz ile Valilik
makamına, emniyete soruyoruz. O bölgenin içkili alana alınıp alınmaması konusunda. Bu vatandaşın da
talebini biz üst yazı ile bildirdik. Emniyetten valilik adına gelen yazıda uygun olarak cevap geldi. Tabi bu
demek değil ki evet geçirelim. Bu tamamı ile meclisin takdirinde. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen
arkadaşım var mı? Bulurun. Önce Kürşat Bey katdırdı ardından İbrahim Bey, bulurun.

İSRAIüİNü YÜKSEL GÖKDENİZ: Hepinize saygılar sunuyorum. Bu meclis demine geldiğinde bu
konu ile ilgili bi

)
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ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sayın Başkan, meclis üyeleri, şimdi öncelikle bu madde gelince
Hamidiye Mahallesinden birçok telefon aldık, vatandaşlarımızdan. O bölgeyi teıcih etmelerinin sebebinin
daha sessiz, daha sakin, huzurlu bir yer olduğunu belirttiler. Ve içki ruhsatı verilmesi ile bu huzurlarının
kaçabileceği endişelerini bize ilettiler. Bu kapsamda tabi bize ulaşanların söyledikleri bütün Hamidiye
Müallesinin fftirlerini kapsamaz, sadece bir kesimi kapsar. Benim daha doğrusu bizim Ak Parti olarak
bugiine kadar Atatürk'ün, bizim halkçıhk anlayışımrz ne komiinizme ne de faşizme benzer. Bizim
halkçılık anlayışımız tamamen milletin ihtiyaçlannı tatmine dayanır ifadeleriyle biz siyasetimize yön
verdiğimiz için o bölgedeki kapsayıcı bir şekilde muhtarlıgın önüne bir sandık konularak tiim Hamidiye
Mahallesindeki vatandaşlarımızın fiki ahnıp sandıktan çıkan sonuç sonuçta demokrasiyi temsil edecektir.
Kimsenin buna itiraz edeceği bir şey olmaz. Vatandaşın fikrini aldıktan sonra karar vermeyi tavsiye
ediyorum.

BİROL ARSLAN: Teşekki.ir ediyorum Kürşat Bey. İbrahim Bey'e verelim mikofonu.



Emniyet sadece asayiş olaylannda ulaşılabilirlik, olaya müdahale edilme açısından değerlendirmiş.
Bununla ilgili l4.10.2005 tarihli İçişleri Bakanlığının bir genelgesi var. Miisaade ederseniz onu okumak
istiyorum. Bu içkili alan bölgesinde bar, gazino, pavyon gibi içkili eğlence yerlerinde gerek müşterilerin
gerekse İş yerleri çalışanlannın sevk olduğu çeşitli asayiş olaylannın meydarra gelmesi veya yüksek sese
miizİk yapılması gibi nedenlerle çeweye rahatsızlık verildiğinden, bu gibi yerlerin kolluk ve zabııaca
stirekli kontrol ve denetim altında bulundurulması gerektiği, bölgesel tespit yapılması esas alınması
istenmiştir. Burada bölgesel olarak bir tane üst geçidimiz var. Buradan ulaşım noktası var Hamidiye
Mahallesine. Bir de bu alt geçitten var.ıma alt geçitten çoğunluğu bilmiyor. Birinci noktam değinmek
istediğim burası okullar bölgesi. Her ne kadar yasada yüz metre kanunu ibadetler dense de bu cadde
üzerinde bu bölgenin huzurunu kaçıracağı, acil ulaşım yolu var devlet hastanesine, burada bir sıkıntı
yaratacağ|, emlak açısından, emlak değerleri açısından baktığında insanlarr orada diğer bölgelere göre
yüksek bedel ödeyerek huzurlu bölge olarak burayı tercih ettiklerinden buranın içkili alan bölgesine
alınmasına ben şahsi olarak karşı çıkıyorum. Artı, bizim Kepez'de içkili alan bölgesi olarak Boğazkent
Mahallesi sahil şeridinin yeterli olacağı kanaatindeyim. Burada mahalle mütarı ile görüştüm. Diğer site
sakinleri, yöneticileri ile görüştiim, ulaşabildiklerime. Bu konudan bilgileri olmadığını, burada raporu
tutan, emniyet ve asayiş yönünden tutan arkadaşlann bu konulu tam irdelemedikleri kanaatindeyim.
Bizim Kepez'in içkili bölgesinin yeterli olduğu kanaatindeyim. Bundan önceki içkili alan bölgelerini
incelediğimizde bizim dönemimizde Ak Parti yönetiminde üç tane bölgenin de içkili alanlaıa ek
yapıldığı., .

BIROL ARSLAN: Bir daha tekrarlaı mısın anlamadım.

İnnerıİııı YÜKSEL cÖ«»nNiz: Üç tane bölgenin Ak Parti belediye başkanlığı döneminde ek
yapıldığından.

BİROL ARSLAN: Kepez'de?

isRAIüiüu yüKsEL cör»rNizı Kepez,de.

BIROL ARSLAN: O günkü şartlarda o gerekiyormuş onu yapmışlar.

İnnerıİrlt YÜKSEL GÖKDENİZ: Bizim burada partisel açıdan değil yasada bununla ilgili şöyle bir
hfüi.im daha getirmişler; burada içkili alan bölgelerinin konutlardan al,ıılmış, özel olarak bu şekilde
faaliyet gösteren işletmelere tahsis edilmiş, altyapısı, ulaşım hizmetleri buna göre yapılmış, ayrı bir
bölgede tarihi, kültiirel ve turistik özellikler taşıyan cadde ve sokaklarda veya içerisinde sadece iş
yerlerinin bulunduğu iş merkezi, pasaj gibi yerlerde açılabilmesine yönelik tespitlerin yapılması, içkili
alan bölgesinin buralardan belirlenmesi yönünde bir tavsiye kararları var. Bu Valilik ve emniyetin verdiği
kararlarda bu kriterlerin göz önilne alınmadığını, Kiirşat arkadaşımızın da dediği gibi sizin de seçim
sürecinde söylemleriniz vardı burayı hep beraber yöneteceğiz diye. Bu sözüniiziiı arkasında mısınız?
Hamidiye Müallesinde bir sandık kuracak mısınız? Bu site yönetimleri ile ilgili bir katılım, görüş ve
öneri, size ulaşılan bir durum var mı açıklamanızı istiyorum.

BİROL ARLSAN: Peki, teşekkiir ederim. Değerli kamuoyu, biz başkan siz meclis üyeteri olarak
vatandaş bize, belediyemize resmi olarak müracaat eder ve biz ondan sonraki bize düşen görev vatandaşın
talebini efendim ilgili makamlarla görüşülerek bununla ilgili hep beraber meclis olarak irademizi oılaya
koyanz. Vatandaşın burada bunu bizden talep etmesi kadar en doğal hakk yok. Bir kere vatandaşın
lalebini yok göremeyiz. Herkesin talebini ahr ve görüşmek zorunluluğumuz var, bir. İki, düşüncelerinizde
eksikleriniz var. Çünkü az önce şey dediniz; emniyet bu noktada eksik kanaat, bir kere emniyetin böyle
bir eksik kanaat getirme ihtimali yok. Çilnkü buradaki bölüm, bahsedilen böliim Şehr-İ Manzaıa
sitesinden başlayıp Fatih Caddesi'nde Park l7'ye kadaı giden böliim. Orada okul yok, siz okul alanını da
tarif ettiniz. Bu bakın, siz bu konuyu eğer gelip Zabıta Müdiirü ya da benimle görüşmüş olsaydınız biz
size zaten bununla ilgil
Paık 17'ye kadar. Bu b

y bilgiyi verirdik. Oradaki belirtilen nokta Şehr-i Manzara Sitesinden
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bize bu konuda herhangi bir görüş talebi olmadığı için kendi kafasınca kamuolıında bilgi kirliliği
yaratıyor ve kamuoyunu burada maalesef yanıltıyor. Oysa gerçekten basiretli bir muhtar çıkar gelir, böyle
bir konu var, bu konunun bilgisini alır, ondan sonra sosyal medyada insanları infiale getirir. Bakın
buradaki konu TOKİ 960 bölgesi değil. Buradaki konu Şehr-i Manzara Sitesinden başlayıp Park 17'ye
kadar olan bölüm. Ve zaten orada Şehr-i Manzara sitesi yok. Oralan açma ihtimali var mı? Hepsi konut
orası. Karşı tarafinda Bahçeşehir Sitesi var mı? Yok. Sol tarafında hemen belediye hizmet alanı, döner
kavşak, aşağıya doğru orada böyle bir ticari aks yok arkadaşlar. Nerede var? Bahar Evlerinden sonra
yaklaşık iki yüz iki yüz elli metrelik bir aks var. Yani talep edilen şüs4 bir kişiye değil, oradaki iki yüz
iki ytiz elti metrelik yol boyunca oradaki apartmanlann, konutlann giriş katlannı, ticari bölümlerini.
Buradan biz okey de versek zaten onun da ruhsat alması için belediye Zabıta Müdürlüğünden bazı
kriterleri var. Nedir o kriterler? O oturduğu apartmanın, sitenin %51'inden muvafakatname alması lazım
o ruhsat sahibinin. İbrahim Yüksel GÖKDENİZ orada bir alkollü bir kafeterya ruhsatı alabilmesi için
oradaki apaıtman ya da site sakinlerinin %51'inden muvafakatname alması lazım. Yani bizden de çıksa
bunu da bilmenizi isterim. Okul değil o Fatih Caddesinin 960'ı da kapsamıyor, sadece belli bir noktaya
kadaı. Son olarak şunu söyleyeyim, lütfen dinleyiniz, birlikte yönetelim anlayışı dediniz biz oradayız
zaten. Ve bizim de grup olarak aldığımız karar şu yönde; Kürşat Bey'inkiyle hemen hemen aynı.
örtüşüyor. Dedik ki; çay evinde o bölgedeki site yöneticilerini, vatandaşları çağıralım, hep beraber biz
bunu komisyona gönderelim diye CHP Grubu olarak karar aldık zaten. Ama bu ay içinde Çalışma
Komisyonumuzdaki aıkadaşlarla birlikte ttim meclis üyeleri o müallede bir toplantı yapalım. Başta site
yöneticileri olmak iizere katılmak isteyen bütiin vatandaşın bu noktada görüşünü a[a[ım. Ondan sonra hep
beraber temmuz meclisinde çıkartalım diye biz de grup olarak, CHP Grubu olarak da bunu aldık zaten.
Ama yani oradaki muhtarın kendi başına göre hareket edip sorumsuzca bunu bu şekilde kamuoyu ile
paylaşmasını da doğru bulmuyorum. Yani bizim de görüşümüz orada çay evinde hep birlikte site
yöneticileri ile bayram sonu bir toplantı yapalım ve temmuz ayında çıkartalım diye. Buna zaten bizim bir
şeyimiz yok. Bu arada yani ben bu dilekçe sahibini de tokalaşsam kim olduğunu bilmem yani. Ama bize
düşen görev ne? Vatandaşın böyle bir dilekçesi var ve bu dilekçesini değerlendirmek. Artık takdir elbette
ki meclisimizin ama dediğim gibi bence de biz zaten grup olarak bunuı kararını aldık. Bayram sonu, hep
birlikte o mahallede oturan burada yok, bizde Nejdet Bey var. Nejdet Bey site yöneticileri ile bir akşama
hepimizi toplasın, hep beraber değerlendirelim. Ne dersiniz?

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Bizim için uygun.

BİROL ARSLAN: Peki, o zaınan çalışma komisyonuna sevk edilmesini oylarınıza sunuyorum, kabul
edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Evet, gündemimizin dördüncü maddesi.

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Teklifiniz nedir Mehmet Bey?

MEHMET BOYRACIı Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet arkadElar, plan program.

İnn*rİu YÜKSEL cÖrırxİz: iık Cuma gİınüne geldiği için saat
düşiinüyorum.

BİROL ARSLANı Hayır hayır 2 Temmuz Çarşamba giinü arkadalar.

15:00 olarak kalmış diye

BİROL ARSLANı Tamam, peki. 2 Temmuz Çarşamba günü saat l4:O0 doğru mu?

J
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İnn trrİlrl YÜKSEL CÖxnBxİz: Çarşamba da saat l4:00'e alabilir miyiz başkanım? Saati
değiştirelim. Cuma gününe geldiği için biz geçen meclisi 15:00 olalak teklif etmiştik, öyle kaldığını
düşiinüyorum. Saat değişikliğini erkene alabiliriz.



inneHiıu yüxsrı cör»nxiz; Doğrudur.

sİnoı ansıaN: Peki arkadaşlar.

İsRAHİN,l YÜKSEL cÖx»ruİz: Tatil avı ne zamandı?

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Zaten son meclisimiz, ağustosta olağanüstü bir şey olmazsa ağustosta meclisimiz
yok. Ama olağanüstü bir şey olursa ben yetkimi kullanarak meclisi olağanüstii toplantıya davet ederim.
Evet arkadaşlar gündemimizin dördüncü maddesi,2025 yı|ı temmuz ayı o!ağan meclis toplantımızın 2

Temmuz Çaışamba günü saat l4:00'de Turhan Mildon tesislerinde yapılmasını oylarınıza sunuyorum.
Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Evet, bir önergemiz vaı.

MECLiS BAŞKANLIĞNA

Belediyemiz Meclisi'nin 26.1|.2024 taih ve 20241115 sayıh karan ile kabul edilen, Belediyemiz
2025 Mali Yılı Gelir Tarifesi'nin Park ve Bahçeler Müdilrlüğtimüz uhdesinde olan "9.1.c-Ücretsiz defin
sorırasında mezar yerinde yapılacak meıTner ve peyzaj çalışması - 5.000,00 TL" maddesinin iptal edilerek
Belediyemiz Gelir Tarifesi'nden kaldırılması hususunun Sayın Meclis Heyetince görüşülerek gerekli
karann alınmasını arz ve teklif edeim.02.06.2025, Recep AYMAZ, Belediye Meclis Üyesi.

Evet Recep Bey'in önergesi, ilk sözü ona verelim, buyurun Recep Bey.

RECEP AYMAZı Bir mezar yeri yaptırmak için beş bin liranın belediyeye yatrnlması bana biraz tuhaf
geldi. Bir arkadaşım da beni aradı, Recep Bey bundan bilginiz var mr dedi. Ben de böyle bir şey kendi
kafamda...

BİROL ARSLAN: Hadi bakalım Ömer Bey'i çağıralım, Ömer Bey...

RİCEP AYMAZ: Ben Ömer Bey ile konuştum.

BİROL ARSLAN: Ama şimdi o da kamuolıına, şimdi buradaki uygulamayı, öncelikle şöyle
özetleyeyim; gelir aifesi belirlenmesi, kasım ayı meclisinde. Kasım ayında bu görüşüldü doğu mu?
Bizim komisyonda kim vardı? Samet Bey ile kim var başka? İbrahim Bey var. Orada görüşüldü bu
madde. Keşke o zarnan bu konu değerlendirilseydi. Evet, peki. Hadi bakalım oradaki uygulama nasıl
oluyor kamuoyu ile paylaşalım.

ÖıvrnR ruNcaı Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Mezar yerini satın aldığında zaten tahakkuk etmiyoruz. Yani mezar yerini satın
aldığında herhangi bir ücret tahakkuk etmiyoruz. Bitirsin.

Öurn ruNca,ı Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Peki diğer belediyelerde böyle bir uygulama var mı?

ÖvrnR Tuxca: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Belediye adı telaffiız etmeyelim arkadaşlar. O çok şık olmaz ama bunu çok daha
fazla ücrelleri diğer belediyeler tahsil ediliyor.
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Öunn ruxcı: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: İsteyen istediği mermerciye yaptırabiliyor bizde. Başka belediyelerde bunu anlaşmalı
olan, sadece anlaşmalı olan mermercilere yaptırabiliyorsun. Yani dışandan gelip de başka bir
mermerciyle anlaşamıyorsun. Bizde bütün mermerciler gelip çalışma yapabiliyor. Buyurun İbrahim Bey.

İnru,rrİU YÜKSEL GÖKDENİZ: Başkanım bu madde geldiğinde plan ve bütçede değerlendirirken
zaten diğer belediyelere göre daha uygun değerlendirmiştik.

BİROL ARSLAN: Plan ve Bütçede görüşülürken bunlaı...

İnp"arrİll YÜKSEL GÖIOENİZ: Vardı ancak kamuolundan dönüş...

BİROL AR§LANı Peki oylamadrnız mı onu?

İnnarrİlu YÜKSEL cÖ«lBxİz: Oyladık ama kamuoyu dönüşü şu ana kadar ben şeyi sordum on üç
kişi yapmış.

Öıı,ınn ruxca: Bilgi verdi.

isRAHİı{ YÜKSEL GÖxoExiz: on beş, beş bin ile çarphğınlz zilrnar. yetmiş ben bin lira gibi bir
rakam yapar. Yetmiş beş bin lira için burada vatandaşın söylemleri çok kıncı oluyor. Çok da büyiik bir
para değil. Biz gelir açısından değerlendirdik, minimumda tutalım dedik. Bu konuda hemfikiriz. Ancak
vatandaş tizerindeki algı oradan bize gelen paıanın oranlaması değerlendirildiğinde kaldınlmasınm daha

uygun olacağı yöniinde bir önerimiz var.

BİROL ARSLAN: Peki teşekkiir ederim. Eda Hanım siz mi söz istiyorsunuz?

EDA YILDIRIM: Arkadaşlar biz buna hepimiz, hep birlikte, komisyon başkanıyım ben. Komisyon
üyeleri olarak belediyeye bir gelir katkısı olsun diye bir de herkes kafasına göre yani istediği mezarcısını
getirebilsin diye bunu yaptık. Şimdi böyle bir karar aldı komisyon, oy birliği ile geçti komisyonumuzdan.
Bu, bu sene bu şekilde devam etsin, seneye tekrar değerlendirilir Plan ve Bütçe Komisyonunda.

BİROL ARSLAN: Eda Hanım diyor ki bu yılı bu şekilde geçelim, ben şöyle; biz Mali Hizmetler
Müdürümi2 ile de konuştuk. Şimdi bir kasım ayında yaptığımız meclis vat. Bir gelirleri koyuyorsun bir
de giderleri koluyorsun. Burada da tümini bir gelir koyuyorsun. Eğer buradaki gelirde bir eksiklik olursa
buradaki de bozulacak. Mali Hizmetler Müdiirümüz ile de konuştuk yani şunu düşündük dedik ki bu yıl
bu şekilde devam etsin önümiizdeki yıl için kasım ayında meclis bütçe yapaıken orada bunu

değerlendirsinler. Şimdi buradan bunu çıkarttığımızda bir şey yaratacağız orada.

EDA YILDIRIM: Bir de Başkanım biz bunu defalarca Ömer Bey'e sorduk, Mali Hizmetler Müdi,irüne

sorduk. Herkesten araştırarak bu kararı verdik. Yani kendimiz araştırmadan, öğrenmeden bu kararı

vermedik. Vermişiz, tekrar aynı kararımızı iptal etmek, çok doğru bulmuyorum, etik bulmuyorum
açıkçası.

BiRoL ARSLAN: Bütçe bütiinlüğünü bozacağız açıkçası. Gelirden düşi.ince. Aslında hiçbir şey değil
dediğiniz gibi. Bakın on üç tane vatandaştan almışız.

İBRAHİN.ü YÜKSEL CÖXonXİZ: Başkanım bütçede bununla ilgili ne kadaı bir gelir ön görerek bütçe
yapıldı? Eğer afaki bir rakam verip paylaşabilirseniz.
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BlRoL ARSLAN: Özgür Bey bakabiliyor musun intemetten? Yani orada öngörülen gelir nedir
yaklaşık?

özcün xoyuNCU: Bilgi verdi.

EDA YILDIRIM: On beş kişi yetmiş beş bin lira para eder.

Övrcn ruxca: Bilgi verdi.

İnnlrrİll YÜXSrcr, CÖX»EXİZ: On beş kişi yetmiş beş bin lira eder. Yani alt ayda da bir yetmiş
beş bin lira. Bu yetmiş beş bin lira bizim bütçe dengemizi bozar mı?

BİROL ARSLAN: Bozırıaz ama bilmiyorum.

EDA YILDIRIM: İbrahim Bey etik olmaz diye düşünüyorum. Biz komisyon olarak bir karar vermişiz
bunu böyle bitireIim, seneye değerlendiririz tekrar.

BİRoL ARSLAN: Buyurun Kürşat Bey.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sayın Başkan, meclis üyeleri, öncelikle bir konuda açıklık getirmek

istiyorum; konuşurken siz fark ettim, başka biı belediyede ya da belediyelerde sadece anlaşmah

mermerciye yaptınyorlaı dediniz. Orada bence bir yanlış anlama var. Yirmi beş bin lira atıyorum bir
mermercinin ücreti varsa o yirmi beş bin lirayı yahran bütiln mermerciler bu işi yapabiliyordur. Yani
belediyenin anlaştıgı bir mermerci değil yine vatandaş kendi mermercisini seçiyor sadece o mermerci
yirmi beş bin lira bir sefere mahsus olmak iizere yıllık ödüyor anladığım kadarıyla. Ondan sonra bir daha

ödemiyor.

BiRoL ARSLAN: Öyle mi Ömer Bey?

Öıurn ruııcı: Bilgi verdi.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Evet, yani o ruhsatı yıllık bir sefer mahsus olmak üzere yatınyor ondan

sonra istediği kadar yapabiliyor.

Övrrn ruxc.ı: Bilgi verdi.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRKı Tabi ama başka birini teıcih edecekse o da gidecek o yirmi beş bin lirayı
yatırıp o ruhsai alabilir. Yani bağlayıcı bir şey yok ben ona bir açıkhk getireyim dedim öncelikle.
İkincisi, kanunlaı yasalar değişebiliyor çünkü aldığımız kararlaı toplumun öniinde ilerleyemiyor. Yani biz
aIdığımız kaıan toplumda uygulamaya koyduğumuz zaman karşılığmr vatandaştan aldıktan sonra ancak

bu aldığımız karann doğru mu ya da yanlış mı olduğunu bazen anlayabiliyoruz. Burada vatandaştan gelen

tepkiler bayağı yüksek ve çok fazla da bir gelir kaynağı yok. Biz Kepezli hemşeıilerimizi üzmek

istemediğimiz için baktık üzüldüklerini gördük. Onların düa fazla bu zaten cenazeleri var. Yani talep,

vatandaşın talebini iletelim dedik. Bizimle alakalı bir şey yok yani. Ve seneye kaldırırsak...

BİROL ARSLAN: Kent Konseyimizden de bu noktada bir düşünce alalım mı?

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRKı Tabi alalım ama ben şu sözümü bir bitireyim. Seneye kaldınrsak bu sene

de vefat eden vatandaşlarımıza da bir haksızlık olacak. Bence bugüne kadar alınmamış, bu sene alındı, bir
daha alnmayacak. Yani adalet için eğer seneye de alınmayacaksa bence bu seneden...

alalım diyorsunBİRoL AR§LAN: Bir an öngııfen
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ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: EVet.

BİROL ARSLAI\: Peki, bulıırun Burçin Bey. Kent Konseyi de bu arada bir, usul gereği Mehmet Bey
Kent Konseyinden de bilgi alabilir miyiz?

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Tutanaklara geçmez ama onların da bilgilerine çünkü sivil inisiyatif. Ontardan da

bilgi alalım. Evet bulurun Burçin Bey.

BURÇİN SOYSAL: Başkanım bu baştaki ruhsatlandırma ile ilgili diğer belediyelerin bu mezarlıklaı ile
ilgili almış olduğu ücret karşılığı şu şekilde açıklamak doğru olur bence kamuolunu bilgilendirmek
açısrndan; gelişigiizel önüne gelen herkesin mermercilik yapması engellemek için bu işi gerçekten
profesyonelce yapan, vergisini veren bir işletmesi olan insanlann, diizgün bir iş çıkarabilmesi adına
belediyenin bunu akridite etmek için yapmak açısından yapmıştır. Yoksa gelişigüzel ve düzensiz bir ben

mermerciyim diye gelen herkesin bu işi yapmasını engellemek açısından yapılmıştır. Diğerleri de tabi ki
mermerciyim diyen bu iş, mezarlık mermeri ayn bir iş çtinkü. Bununla ilgili bedeli yatıran herkes ruhsatı

alıp buna göre belediyenin de bununla ilgili kriterlerini bu şekilde öğenip ebat olsun yükseklik olsun
eşitliği mutlaka bunun bir planı vardır. Bu şekilde olmuştur. Ben de bu ruhsat konusuna açıklık getirmek

istedim.

BİROL ARSLAN: Teşekkiir ederim Burçin Bey. Evet meclis üyelerimiz var mı başka? Kent konseyimiz
görüş beyan etmek ister misiniz?

KENT KONSEYİ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet, teşekkiiı ederim. Şimdi tabi hep beraber bunu burada neticelendireceğiz. Bir
fikrimiz vardı işte yıl başındaki 2026 bütçesine koyalım. Bir düşiince vardı bir an önce bunu efendim
geçelim. Kent Konseyimiz de dedi ki yaııi madem hep onlar da şey yapalım, Burçin Bey keza aynı şekilde
hep beraber o zaman şimdiden yapalım artık aradaki farkı da Özgür Bey ile biz de bir yerlere oturacağrz
para bulmak düşüyor ikimize. Özgilr Bey ile aradaki farkı kapatacağız madem ne yapahm vatandaşla hep

birlikte karar vereceğiz.

EDA YILDIRIM: Başkanım bu yanlış bir karar değil mi?

BİROL ARSLANı Hayır canım. Yanlışlığını değerlendirmiyoruz. Artık olmuş. Tamam hep beraber bu
karan alacağız. Özgiir Bey ile biz de ne yapalım biraz paru koşturacağız. Ben arabayı satışa çıkartınm
Özgiir Bey siz de artık... Peki, evet önergemizi, bu alınan beş bin TL ücretin iptal edilmesi yönündeki
talebini kabul edenler? Peki sayalım lütfen.

Öıırn ruxceı Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Peki, arkadaşlar oylamayı yaptık. Saydık mı?

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: On dört kabul, reddedenler? Çekiınser? Bir çekimser. Peki, önergemiz oy çokluğu ile
kabul edilmiştir. Her zaman vatandaş lehine karar alacağız. Bu noktada herkesin düşüncesine saygı
duyuyorum elbette ama bizim görevimiz vatandaşın haklarını savunmak. Artı ikinci bir oylama daha

istiyorum. Bugüne kadaı alınan on beş tane vatandaşın paralarrnı da iade edilmesini oylannıza
sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Şi
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on beş tane vatandaştan alınan beş bin Tl'lerin iadesine ve bundan sonra da beş bin Tl'nin alınmaması
karannı aldık arkadaşlar. Hayırh olsun, tabi bu ayki meclisimiz biraz gündemimiz azdı. Gündem
maddelerimiz azdı. krsa sürdü.

ERKAI\ KÜRŞAT ERTÜRK: Başkanım söz alabilir miyim?

BİROL ARSLAN: Kapatayım, ondan sonra istersen. Bayramı tebrik edeceğim. Ondan soffa kapatalım,
tutanaklaıa girmesin.

ERKAI{ KÜRŞAT ERTÜRK: Kısa bir şey başkanım, tutanaklara girsin.

BİROL ARSLAN: Buyurun o zaman.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sayın başkan, meclis üyeleri yine vatandaştan yoğun bir şekilde bize
gelen talepler, hobi bahçelerine su kesintisi olmuş. Mağdur olduklannı iletiyorlar. Şimdi evet su

problemimiz var zateı onu biliyoruz. Öncelik içme sulu, onda da herkes hemfikir ama vatandaş buraya
ekim yapmış. Keşke diyorlar bu kesintiyi önceden bize bildirselerdi ve biz ekim yapmasaydık. Şu an

maddi ve manevi olarak bir zarara uğradık ve şu an ektikleri şeyler artık ne ekmişlerse, söylüyorlar ama

hepsini aklımda tut.ımıyorum.

BİROL ARSLAN: Yani tanmsal sulama var. Taıımsal sulama kanalından alabilirler.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Hobi bahçelerinde şu an sulama yapamadıklarını iletiyorlar

BİROL ARSLAN: Tamam söylüyorum işte tarımsal sulama kanalından faydalanabilirler.

SAMET ÖZEL: Tarımsal kanalda da su yok.

BİROL ARSLAN: Tarımsal kanala verecekler suyu kısa bir süre sonra. Merak etmeyin. Evet, başka var
mı? Değerli meclis üyeleri, değeıli kamuoyu, krymetli hemşerilerim, kurban bayramı geldi bir kez daha.

Giinler değil seneler çok hızlı geçiyor ve bir kurban bayramına daha eriştik. Bu anlamda sevginin.
paylaşmanın, yardımlaşmanın ve dayanışmanın en giizel ömeği kurban bayramı. Ve burada

bayramlaşacağız, kucaklaşacağız, yardımlaşacağız, birbirimizi destekleyeceğiz. Herkesin şimdiden ben

balramını kutluyorum, tebrik ediyorum. Yine her yıl olduğu gibi Kepez Belediyesi hizmet binamızın giriş
katında kurban paylaıını bizlerle paylaşabilirsiniz arkadaşlar. Orada derin dondurucularrmıza hemen alıp
müafaza ediyoruz ve Kepez'deki ihtiyaç sahibi ailelere bunlan ekiplerimiz bir elin verdiğini öbiir el
görmeden en doğru adreslere teslim ediyoruz. Kurban paylannızı belediyemize paylaşırsanız biz de onu

Kepez'deki hemşerilerimize, ihtiyaç sahibi hemşerilerimize ulaştırınz. Şimdiden yaptığınız ibadetler

Allah katında kabul olsun. Ben herkesin bayramını tebrik ediyorum ve haziran ayı olağan meclis
toplantımızı kapatıyorum. 02.06.2025

,,.rng, Duygu ÜNAL

Meclis katibi

Davut YALÇIN
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